
Školská rada 

Základní škola Šlapanice 

 

ZÁPIS Z 1. JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY 
konaného dne 2. června 2021 v zasedací místnosti školy 

 

Přítomni:   

 

za ZZ nezl. žáků: 

 

Květa Lucáková 

Tereza Suchá 

Antonín Toman 

 

za zřizovatele: 

 

Michal Klaška 

Kateřina Migdau 

Jakub Rollinek 

 

za pedag.prac.: 

 

Zora Dufková 

Marie Klašková 

Jitka Vilímová 

 

Nepřítomni:  

 

(-) 

 

Hosté:  

 

Pavel Vyhňák – ředitel školy 

 

Navržený program jednání: 

 

1. Schválení jednacího řádu 

2. Volba předsedy školské rady 

 

Projednané body: 

 

Jednání zahájeno v 18:00. 

 

1. Zahájení a schválení programu jednání  

 

Jednání školské rady (dále i jako „ŠR“) v novém složení zahájil ředitel 

školy, seznámil členy s navrženým programem a představil jednotlivé 

členy nové školské rady. Ředitel se rovněž krátce vyjádřil k přípravě 



koncepčních materiálů v součinnosti se zřizovatelem a nastínil výhled 

budoucích změn rámcového a školního vzdělávacího programu.  

 

2. Schválení jednacího řádu 

 

Školská rada schválila jednohlasně jednací řád z 2. března 2009 s tím, že 

v nejbližší době dojde k jeho změně, neboť již neodpovídá aktuálním 

potřebám. 

 

3.  Volba předsedy ŠR 

 

Na pozici předsedy ŠR navržen pan Antonín Toman.  

Hlasování: pro – 8, proti – 0, zdržel se – 1. Návrh byl schválen.  

 

4. Diskuze  

 

V rámci tohoto bodu krátce debatováno: 

 

- potřeba zvýšení povědomosti mezi rodiči o existenci a činnosti ŠR 

- náplň a fungování práce školní družiny 

- rámcová pravidla pro změny třídních učitelů v jednotlivých třídách 

- míra poskytovaných informací o důvodech vyhlášení ředitelského 

volna 

- podnět k zahájení diskuse nad možnostmi zřízení služeb hromadného 

svozu dětí (školní autobus) do/z školy a řešení související dopravní 

situace kolem školy při zahájení/ukončení výuky 

 

5. Závěr  

 

ŠR se dohodla, že dotazy a podněty bude možné zasílat kterémukoliv 

členu ŠR. Kontakty budou uvedeny na webu školy.  

 

Další jednání se uskuteční ke konci měsíce června dle předchozí domluvy. 

 

Jednání skončilo v 20:15 hod.  

 

Zapsala: Zora Dufková 


